

Title (en)

Label for glueing onto containers with necks.

Title (de)

Etikett zum Aufkleben auf einen Behälter, der einen Hals aufweist.

Title (fr)

Etiquette pour récipient comportant un col collée sur le récipient.

Publication

EP 0565418 A1 19931013

Application

EP 93400873 A 19930402

Priority

FR 9204334 A 19920407

Abstract (en)

The subject of the present invention is a label for a receptacle including a neck glued onto the receptacle, the said receptacle possibly being a bottle. The label according to the invention is a flexible sheet which comprises a lower part (1) intended to be fixed by gluing onto the body of the receptacle and an upper part (2) pierced by an orifice (3) into which passes the neck (4), the said upper part being equipped with a slit (5) to allow the neck to pass through. The label according to the invention is particularly intended for wine bottles and serves as a medium for marking.
<IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet une étiquette pour récipient comportant un col collée sur le récipient, le dit récipient pouvant être une bouteille. L'étiquette selon l'invention est une feuille souple qui comprend une partie inférieure (1) destinée à être fixée par collage sur le corps du récipient et une partie supérieure (2) percée d'un orifice (3) dans lequel passe le col (4), la dite partie supérieure étant dotée d'une fente (5) pour permettre le passage du col. L'étiquette selon l'invention est particulièrement destinée aux bouteilles de vin et sert de support de marquage. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 3/02; G09F 3/10

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01); **G09F 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/02 (2013.01); **G09F 3/10** (2013.01); **G09F 2003/0273** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] US 3149431 A 19640922 - BLISH MATHEW B
- [AD] EP 0450328 A2 19911009 - ZWECKFORM ETIKETTIERTECHNIK [DE]

Cited by

US5390435A; CN106205368A; FR2742907A1; AU659789B3; FR2734240A1; US2010187256A1; WO9723857A1; WO0106483A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0565418 A1 19931013; FR 2689669 A1 19931008; FR 2689669 B1 19940701

DOCDB simple family (application)

EP 93400873 A 19930402; FR 9204334 A 19920407